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BRG.0002.09.2021 

Protokół Nr XXIX/2021 

z obrad sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 25 listopada 2021 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obradom XXIX sesji Rady Gminy przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Wiesława 

Posadzy. Z ogólnej liczby 15 radnych Rady Gminy Dąbrowa Biskupia obecnych w chwili 

rozpoczęcia sesji było 14 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Nieobecni usprawiedliwieni: radna Ilona Szczęsna. 

Spoza Rady Gminy udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Juchacz Przemysław - adwokat 

5. Kryszak Magdalena – Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej, 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

6. Mańkowska Judyta – Głowna księgowa Samorządowej Administracji Placówek 

Oświatowych w Dąbrowie Biskupiej 

7. Kołtuńska Wiesława – inspektor ds. wymiaru podatków 

8. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Porządek obrad XXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

1.  Otwarcie XXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

2.  Wybór sekretarza obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy. 

7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy między sesjami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Dąbrowa Biskupia na 2022 

rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Dąbrowa Biskupia 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2022. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia świadczeń przyznawanych na pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków 

i sposobów jej przyznawania. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 2544C Mleczkowo–

Chlewiska oraz drodze gminnej nr 150606C Chlewiska–Straszewo. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz narkomanii na rok 2021. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2021 rok. 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021-2030. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Ad. 1. Otwarcie XXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia Pani Wiesława Posadzy oznajmiła, że zgodnie 

z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec statutowego składu Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia wynoszącego 15 radnych stanowi quorum upoważniające do 

kontynuowania obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Gminy o godz.09:10 otworzyła XXIX sesję słowami „Otwieram XXIX 

sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia”, przepraszając jednocześnie za opóźnienie 

kilkuminutowe ze względów technicznych. Następnie powitała Wójta Gminy Pana Marcina 

Filipiaka, Adwokata Pana Przemysława Juchacza, Sekretarz Gminy Panią Marzenę Gustaw, 

Skarbnik Gminy Panią Annę Kuberską, radnych i wszystkich obecnych pracowników Urzędu 

Gminy. 
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Następnie Radna Wiesława Posadzy zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są propozycje 

zmian do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Nie było wniosków, a porządek sesji został przyjęty. 

Ad. 2. Wybór radnego Janusza Czarniaka na sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała, aby sekretarzem obrad XXIX sesji Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia został radny Janusz Czarniak. 

Po wyrażeniu zgody przez radnego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Wybór radnego Janusza Czarniaka na sekretarza obrad. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 
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5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Radni jednogłośnie, 14 głosami "za" przyjęli kandydaturę radnego Janusza Czarniaka na 

sekretarza obrad. 

Ad. 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Radna Wiesława Posadzy zaproponowała do Komisji Uchwał i Wniosków następujące osoby: 

radna Renata Frontczak - wyraziła zgodę 

radna Cecylia Herrmann - wyraziła zgodę 

radny Tomasz Wronecki - wyraził zgodę 

Następnie radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: radna Renata 

Frontczak, radna Cecylia Herrmann oraz radny Tomasz Wronecki. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



5 
 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 
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13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W wyniku głosowania komisja w w/w składzie została powołana przez radnych 14 głosami 

„za”. 

Na przewodniczącego komisji wybrano radną Renatę Frontczak.  

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy. 

Wniosek o przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia odczytał radny 

Tomasz Wronecki, jako sekretarz obrad XXVIII sesji Rady Gminy. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Nie wniesiono uwag do protokołu, dlatego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 
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2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami. 

Powyższe sprawozdanie przedstawił Pan Marcin Filipiak - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję. 

Radna Aneta Ebekozien - Kiedy będzie rozpatrzenie wniosków na zakup komputerów 

i laptopów dla dzieci z rodzin popegeerowskich? 

Wójt Gminy - Gmina złożyła wniosek w imieniu mieszkańców i cały czas czekamy na 

ogłoszenie wyników. 
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Radna Aneta Ebekozien - Chciałabym podziękować wszystkim zaangażowanym 

w przygotowania wystawy w Parchaniu (Stowarzyszeniom, strażakom, GOKSiR, radzie 

rodziców oraz mieszkańcom). 

Radny Marek Świerkowski - Chwiałbym podziękować za chodnik, który powstał przy szkole 

w Dąbrowie Biskupiej, ponieważ służy on bezpieczeństwu dzieci. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy. 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Pani Marzena Gustaw – Sekretarz Gminy. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy między sesjami. 

Powyższą informację przedstawili odpowiednio przewodniczący komisji: 

Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia: 

16.11.2021 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Kontrola wykonania planowanych inwestycji na 2021 rok. 

2. Zamierzenia inwestycyjne na 2022 rok. 

3. Kontrola spływu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  za I półrocze 2021 

roku. 

23.11.2021r. omawiano materiały na XXIX sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Radna Renata Gawrysiak - Chciałabym podziękować, że w planie inwestycyjnym znalazł się 

projekt na dokończenie drogi w Nowym Dworze. 

Wójt Gminy - Musimy pamiętać, że to jest tylko plan i wszystko zależy od otrzymania 

środków zewnętrznych na budowę dróg. 

Komisja ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła dwa 

posiedzenia: 

09.11.2021r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Informacja z przeprowadzonych zebrań wiejskich. Analiza wniosków składanych przez 

mieszkańców podczas zebrań wiejskich. 

2. Stan prac melioracyjnych na Kanale Parchańskim, Bachorza Mała i Bachorza Duża w roku 

2020/2021. Stan przepustów, mostów i kładek na terenie gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Rozbudowa gminnej oczyszczalni ścieków. Wnioski składane przez mieszkańców 

o podłączenie do istniejącej sieci kanalizacyjnej w roku 2020/2021. Oczyszczalnie 

przydomowe – składane wnioski na inwestycje w roku 2020/2021. 

23.11.2021r., na którym omawiano materiały na XXIX sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 
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Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Komisja Rolnictwa i Finansów odbyła dwa posiedzenia: 

16.11.2021r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Analiza proponowanych stawek podatkowych na 2022 rok. 

2. Sprzedaż mienia komunalnego za 2021 rok. 

3. Wnioski mieszkańców do budżetu gminy na rok 2022. 

4. Analiza projektu budżetu na 2022 rok. 

23.11.2021r. omawiano materiały na XXIX sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Sportu odbyła dwa posiedzenia: 

23.11.2021r. omawiano materiały na XXIX sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

24.11.2021 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Miejsca Pamięci Narodowej. 

2. Dożywianie uczniów w Szkołach Podstawowych i przedszkolu w gminie Dąbrowa Biskupia. 

3. Dowożenie uczniów do Szkół Podstawowych.  

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji od ostatniej sesji nie odbyła żadnego posiedzenia. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 
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15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało „za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXIX/231/2021 w sprawie w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Dąbrowa Biskupia na 2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Radny Marek Świerkowski - Na wspólnej komisji zaproponowałem podwyższenie podatku 

rolnego z 2,5% na 3.6%, przy czym stawka za 1ha wynosiłaby nie jak się proponuje 128 zł 

tylko  129,50 zł. Z moim wnioskiem zgodziła się większość radnych. Uważam, że skoro już 

obciążamy społeczeństwo podatkami, to podatki powinny być rozłożone na równi. Nie może 

być takiej różnicy, że od budynków podatek wzrasta o 3,6%, a podatek rolny o 2,5 % do 

poprzedniej stawki. Osobiście jestem za tym, żeby nie podnosić podatków, ale jeśli już 

musimy to robić, żeby mieć dochody w budżecie, to musimy równo traktować całe 

społeczeństwo. Uważam, że jest to zasadne. Na przestrzeni ostatnich lat od 1998 do 2008 

podatek rolny nie był podnoszony, kiedy podatek od nieruchomości - od budynków cały czas 

był podnoszony. Gdybyśmy co rok chociaż podnosili podatek rolny sukcesywnie o 3 zł, to 

teraz stawka byłaby 137 zł od ha. Dla mnie jest niezrozumiała zasada podnoszenia lub nie w 

niektórych przypadkach podatku. Chodzi mi o sprawiedliwość, żeby wszystkie grupy 

społeczne solidarnie ponosiły te koszty. 

Radna Wiesława Posadzy - Czyli rozumiem, że wniosek radnego brzmi: podniesienie podatku 

rolnego nie o proponowane 2,5 % lecz o 3,6% w stosunku do obecnej stawki? 

Radny Marek Świerkowski - Tak, chodzi mi tu o zrównanie, skoro podnieśliśmy od budynków 

podatek o 3,6%, to podatek rolny powinien być podniesiony o tyle samo. 

Radny Jakub Kaszliński - Popieram wniosek radnego. Czytając uzasadnienie do 

proponowanej uchwały: "Mając na uwadze trudną sytuacją finansową i dalszy spadek 

dochodów realnych w rolnictwie oraz znaczny wzrost kosztów środków produkcji..." muszę 

powiedzieć, że osoby prowadzące działalność gospodarczą również mają spadki dochodów, 

podobnie jak osoby posiadające nieruchomość. Dlatego uważam, że te stawki podatków 

powinny być wyrównane o równy % podwyżki. 

Radny Tomasz Wronecki - Nas prowadzących działalność dotknęła pandemia, a rolników nie 

dotyka pandemia, dlatego popieram wniosek radnego o podniesienie podatku rolnego o 

3,6%. 

Radna Renata Frontczak - Utrzymuję swoje stanowisko z komisji, czyli jestem przeciwna 

podniesieniu tak wysokiego podatku rolnego. Nie możemy mówić , że stoimy w miejscu, 

ponieważ proponowany projekt uchwały zakłada wzrost podatku rolnego o 2,5%., czyli o 3 zł 
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w stosunku do obowiązującego podatku. Jako radna rozumiem przedmówców, żeby ta 

stawka była na równym poziomie podnoszona, ale zróbmy to w jakimś okresie, a nie w 

jednym roku. Nie możemy tłumaczyć, że rolnik nie miał przez 10 lat podnoszonych podatków, 

a teraz w tak krótkim czasie chcemy mu podnieść o 16,50 zł. Myślę, że nie powinniśmy się 

chyba sugerować tym kto ile zarabia, ile kto ma. Jeśli chodzi o rolnika, to nie uzyskał on 

żadnej pomocy z tytułu pandemii. Rolnik ma cały czas pracę pod chmurką i nigdy nie 

wiadomo, czy wysuszy, czy zaleje itp. Ich dochód jest ciągle niestabilny. Wracając do 

propozycji podatku od budynków pozostałych, to kwotowo podnosimy go o 20 groszy, jeśli 

chodzi o działalność gospodarczą o 90 groszy, a podatek rolny chcecie podnieść o 4,5 zł.  

Radna Aneta Ebekozien - Stawki podatkowe zawsze budziły wielkie emocje. Kij ma zawsze 

dwa końce. Skoro patrzymy na okres 10 lat kiedy podatek rolny nie był podnoszony, to 

dlaczego nie sprawdzimy kolejnego okresu kiedy ten podatek mocno został podwyższony. W 

ostatnim roku kiedy ta stawka podatku nie była podnoszona wynosiła 65 zł/ha, a dzisiaj 

proponuje się w projekcie uchwały kwotę 128 zł/ha. 

Radny Jakub Kaszliński - Chciałbym, żebyśmy odnosili się procentowo, a nie kwotowo do 

podwyżek, ponieważ jeśli mówimy o kwotach, to musielibyśmy wszystko przeliczyć na metry. 

Mówi się, że od 2007 roku był taki wzrost podatku rolnego, ale proszę sprawdzić, jakie 

wówczas były stawki bazowe. Znacznie się różniły od tego co jest dzisiaj. 

Radny Igor Szulc - Popieram wniosek radnego Marka Świerkowskiego. Pragnę zauważyć, że 

proponowana we wniosku podwyżka o 1,1% w stosunku do przedstawionego projektu 

uchwały, to wychodzi więcej o 1,5 zł/ha. Dzieląc to na 12 miesięcy mamy kwotę 12,5 groszy 

na miesiąc tej podwyżki. Moim zdaniem nie możemy dzielić społeczeństwa i jeśli 

podwyższamy podatki, to wszystkim równo. 

Radny Tomasz Wronecki - Odnosząc się do słów radnej Renaty Frontczak stwierdził, że nie 

można mówić, iż rolnik nie otrzymał żadnej pomocy. Rolnik otrzymuje co roku dotację nie 

ważne, czy miał plony, czy nie. Jest susza rolnik pisze wniosek suszowy, jest opad rolnik 

składa wniosek zalewowy. Nie możemy tu mówić komu jest lepiej, a komu gorzej, ponieważ 

mówimy o podatkach, ale nie można mówić, że rolnik nie otrzymuje pomocy. 

Radny Igor Szulc - Zawsze rolnik może ubezpieczyć plony i otrzyma odszkodowanie w ramach 

rekompensaty. 

Radny Marek Świerkowski - Powinno przyjąć się jakąś zasadę przy ustalaniu stawek podatku. 

Radna Renata Frontczak - Dotacje nie pokrywają strat rolnikom w 100 %, podobnie jest 

pomocą suszową itp. 

Radny Janusz Czarniak - Ta pomoc polega na udzieleniu niskoprocentowej pożyczki, którą 

trzeba oddać. Poza tym jedno ubezpieczenie nie obejmuje wszystkich strat, osobno są 

zalewiska, osobno przymrozki, osobno susza, a to wszystko kosztuje. 

Radny Jakub Kaszliński - Moim zdaniem powinniśmy każdego roku trzymać się zasady, że 

podatek rolny wynosi np. 85% stawki ustawowej. Mamy dwie opcje: rolników 

i przedsiębiorców, ale powinniśmy się skupić na dobru społeczeństwa, a nie swoim 
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prywatnym. Musimy patrzeć na budżet gminy, a nie profity jakie można osiągnąć z danego 

głosowania. 

Radny Marek Świerkowski - Musimy pamiętać, że pieniądze z podatków trafiają do budżetu 

gminy m.in. na inwestycje, a jeśli tego nie chcemy to nie podnośmy żadnego podatku. 

Radna Renata Frontczak - Przecież podnosimy podatki wszystkim zarówno od nieruchomości, 

jak i rolny, co wiąże się z jakimiś wpływami do budżetu gminy. 

Radny Marek Świerkowski - Patrząc kwotowo, to za budynek 100 m, który nie przynosi 

dochodów mieszkaniec zapłaci 20 zł więcej, a przy proponowanej stawce podatku rolnego 

przy 10 ha rolnik zapłaci 30 zł więcej, gdzie ziemia przynosi dochód. 

Wójt Gminy - Podatki zawsze będą budziły sporo emocji. Niema takiego algorytmu, który 

wyliczyłby podatki, żeby wszyscy byli zadowoleni. Uważam, że podatek rolny, który 

podwyższamy od początku mojej i Państwa kadencji poszedł wysoko w górę. Jako Wójt muszę 

patrzeć na dobro wszystkich, na rolników również. Porównując stawki podatków w powiecie, 

to podatek od nieruchomości (od budynków) mamy jeden z najniższych, a podatek rolny 

jeden z najwyższych. Musimy pamiętać o rolnikach, ponieważ nasza gmina jest typowa gminą 

rolniczą. 

Radna Renta Gawrysiak  - Rolnikom nic nie zwróci wszystkich strat. Sąsiad musiał zaorać 

cebulę, z uwagi na niesprzyjającą aurę pogodową i nikt mu za to nie zwróci. 

Radny Tomasz Wronecki - Patrzymy na to jakie mamy podatki w porównaniu do innych gmin 

w powiecie, a spójrzmy jaki mamy budżet w porównaniu do tych gmin. Może innych stać na 

to, żeby nie podnosić podatków. 

Radny Marek Świerkowski - Wójt mówi, że za naszej kadencji dużo podnieśliśmy podatek 

rolny, gdzie licząc z dzisiejszą propozycją to w sumie byłoby 15 zł, a w samym roku 2011 

podatek rolny podniesiono 17 zł. Możemy zostawić podatek rolny na poziomie 

proponowanych 2,5% podwyżki w stosunku do roku obecnego, ale w takim razie inne 

również powinniśmy podwyższyć o 2,5 %, a nie o 3.6%. 

Radny Janusz Czarniak - Dzisiejsze koszty są wyższe niż kiedyś. 

Radny Jakub Kaszliński - Chciałbym, żebyśmy rozmawiali merytorycznie o podatkach, a nie co 

ile komu podrożało. 

Wójt Gminy - Nasz budżet jest bardzo podobny do Gminy Rojewo, czy Złotniki Kujawskie i te 

gminy również są gminami rolniczymi. Pamiętajmy, że to właśnie rolnicy stanowią większość 

w naszej gminie i musimy również o nich dbać. 

Radna Renata Gawrysiak - Czy można poznać zdanie Przewodniczącej Rady na ten temat? 

Radna Wiesława Posadzy - Moje zdanie pokaże głosowanie. 

Radny Marek Świerkowski - Uważam, że podwyżka powinna być w równym % dla wszystkich. 

Wójt Gminy - Na to nigdy się nie zgodzę. Nie jesteśmy w stanie przewidzieć wszystkiego. 
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Radna Renata Gawrysiak - Moim zdaniem nigdy nie uda się wypracować takiej kwoty 

bazowej, żeby wszystkich zadowolić. 

Radny Adam Rybczyński - Uważam, że pandemia dotknęła wszystkich i jestem za przyjęciem 

proponowanych stawek w projekcie uchwały. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu, w związku z tym Przewodnicząca Rady Gminy 

ogłosiła kilka minut przerwy niezbędnych na przygotowanie w systemie wniosku zgłoszonego 

przez radnego Marka Świerkowskiego. 

Po przerwie przystąpiono do głosowania nad wnioskiem radnego o obniżenie podatku 

rolnego na rok podatkowy 2022 z kwoty 61,48 zł za 1 dt na kwotę 51,80 zł za 1 dt w miejsce 

proponowanej 51,20 zł za 1 dt. 

głosowanie Wniosek radnego o obniżenie podatku rolnego na rok podatkowy 

2022 z kwoty 61,48 zł za 1 dt na kwotę 51,80 zł za 1 dt w miejsce 

proponowanej 51,20 zł za 1 dt. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 6 42.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 8 57.14 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz PRZECIW 

2 Ebekozien Aneta PRZECIW 
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3 Frontczak Renata PRZECIW 

4 Gawrysiak Renata PRZECIW 

5 Herrmann Cecylia PRZECIW 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna PRZECIW 

10 Rybczyński Adam PRZECIW 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka PRZECIW 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 6 radnych głosowało 

„za” przyjęciem wniosku, 8 radnych głosowało „przeciw” i  głosów „wstrzymujących się” nie 

było. 

Wniosek został odrzucony. 

W związku z tym, że wniosek radnego Marka Świerkowskiego nie przeszedł, a do 

przedstawionego projektu uchwały nie było więcej pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem uchwały w pierwotnej wersji. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 

obszarze Gminy Dąbrowa Biskupia na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 9 64.29 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 3 21.43 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 14.29 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub WSTRZYMAŁ SIĘ 

7 Kołodziej Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 
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12 Szulc Igor PRZECIW 

13 Świerkowski Marek PRZECIW 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz PRZECIW 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 9 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, 3 radnych „przeciw” i 2 „wstrzymało się” od głosowania. 

Uchwała Nr XXIX/232/2021 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy Dąbrowa Biskupia na 2022 rok 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało „za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXIX/233/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy - ogłosiła 10 minut przerwy. 
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Po przerwie wznowiono obrady. W sesji uczestniczy nadal 14 radnych. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku 

od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 
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3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało „za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXIX/234/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Dąbrowa Biskupia 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2022. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Dąbrowa 

Biskupia z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 
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9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało „za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXIX/235/2021 w sprawie programu współpracy Gminy Dąbrowa Biskupia 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2022 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia świadczeń przyznawanych na 

pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków 

i sposobów jej przyznawania. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia świadczeń 

przyznawanych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających 

z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobów jej przyznawania. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 
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15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało „za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXIX/236/2021 w sprawie w sprawie określenia świadczeń przyznawanych na 

pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i 

sposobów jej przyznawania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 2544C Mleczkowo–Chlewiska 

oraz drodze gminnej nr 150606C Chlewiska–Straszewo. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji 

nowych przystanków komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 

2544C Mleczkowo–Chlewiska oraz drodze gminnej nr 150606C 

Chlewiska–Straszewo. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 



25 
 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało „za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXIX/237/2021 w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych przy drodze powiatowej nr 2544C Mleczkowo–Chlewiska oraz 

drodze gminnej nr 150606C Chlewiska–Straszewo stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz narkomanii na rok 2021. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz narkomanii na rok 2021. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 
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7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało „za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXIX/238/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz narkomanii na rok 2021 stanowi załącznik nr 

17 do protokołu. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Pan Przemysław Juchacz - poinformował, że to rada Gminy w myśl ustawy jest zobligowana 

do ustalenia pensji Wójta. W ustawie jest podana maksymalna kwota oraz minimalna, która 

wynosi 80% kwoty minimalnej. W przedstawionym projekcie uchwały proponuje się te 

obniżenie pensji do minimum, jakie przewiduje ustawa. 

Radny Jakub Kaszliński - ustawodawca postawił radnych w niezręcznej sytuacji, ponieważ 

uchwalił taką ustawę nie dając na ten cel żadnych środków. Ta podwyżka jest teraz na 

naszych barkach. 

Radna Renata Gawrysiak - Tak naprawdę, czy poprzemy tę uchwałę, czy nie to i tak Wójt 

otrzyma podwyżkę rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody. 

Radny Tomasz Wronecki - musimy powiedzieć jasno: Rząd dał podwyżkę, a społeczeństwo 

Dąbrowa Biskupia za to zapłaci. 
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Radna Wiesława Posadzy - To nie jest tak, ze podwyżka jest na wniosek Wójta, lecz to wynika 

z obowiązujących przepisów. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie było więcej pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Dąbrowa 

Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 
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7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz WSTRZYMAŁ SIĘ 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych 

głosowało „za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” nie było i 1 radny „wstrzymał się” 

od głosowania. 

Uchwała Nr XXIX/239/2021 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad. 17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2021 rok. 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków radny Marek Świerkowski odczytał projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2021 rok. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 
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14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało „za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXIX/240/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2021 rok stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021-2030. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 

2021-2030. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 25 listopada 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona nieobecna 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało „za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXIX/241/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021-2030 stanowi załącznik nr 20 

do protokołu. 

Ad. 19. Wolne wnioski. 

Przewodnicząca Rady Gminy - przypomniała o obowiązku utworzenia planów pracy komisji 

na I półrocze 2022 roku przez wszystkich członków danej komisji. 
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Radny Marek Świerkowski - odnosząc się do budżetu gminy zwrócił uwagę, ze oświetlenie 

uliczne zbyt wcześnie jest włączane i zbyt późno wyłączane, a za co gmina musi płacić. Skoro 

się płaci, to powinniśmy żądać zmian, a nie my mówimy, a dostawca energii robi swoje. 

Radny Jakub Kaszliński - Każde spotkanie kończy się tylko obietnicami. 

Wójt Gminy - Jestem przed spotkaniem z włodarzami gmin, z którymi jesteśmy w grupie 

zakupowej jeśli chodzi o energię i chcemy wystosować odpowiednie pismo do dostawcy 

energii. Ten problem nie pojawia się tylko w naszej gminie. 

Radny Tomasz Wronecki - Czy można wyegzekwować od dostawcy energii jakąś karę za to, 

że nam sprzedaje coś czego my nie chcemy? 

Wójt Gminy - W umowie nie ma sprecyzowanych godzin włączania i wyłączania lamp.  

Radny Tomasz Wronecki - W takim razie mamy źle sformułowaną umowę i nie możemy mieć 

pretensji. 

Radny Marek Świerkowski - Możemy mieć pretensje, ponieważ jest już jasno i oświetlenie 

jest wówczas zbędne o czym ciągle monitujemy. 

Radna Renata Gawrysiak - Czasami mam wrażenie, ze jest to celowe działania ze strony 

dostawcy prądu. Prosiłabym o wyciągnięcie konsekwencji, ponieważ ten problem co roku się 

powtarza. 

Ad. 20. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy słowami: 

„Zamykam obrady XXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia” zakończyła posiedzenie Rady 

Gminy o godzinie 12:15.  

Dąbrowa  Biskupia, dnia 25 listopada 2021 r.  

Protokółowała: 

Monika Wochna 

Sekretarz obrad    Przewodniczący obrad 

Janusz Czarniak    Wiesława Posadzy 


